

Title (en)

PLASTIC COVER FOR BARREL.

Title (de)

DECKEL AUS KUNSTSTOFF FÜR FÄSSER.

Title (fr)

COIFFE EN MATIERE PLASTIQUE POUR FUT.

Publication

**EP 0028605 A1 19810520 (FR)**

Application

**EP 80900555 A 19801104**

Priority

FR 7910314 A 19790424

Abstract (en)

[origin: WO8002273A1] The plastic cover for barrel has a diameter which corresponds to the diameter of the barrel to cover and protect, the periphery of this cover presenting, from moulding, a special profile with a recessed portion providing for a deformation when forcing in place the cover on the edge of the barrel, the flattening or releasing after setting in place ensuring simultaneously a firm holding of the cover on its support and the filling of exterior agent, thereby insulating the upper basin of the barrel on the periphery of which the cover is fixed. Application to the protection of barrel tops which must be weather proof and have perfect filling characteristics.

Abstract (fr)

Coiffe en matiere plastique pour fut dont le diametre correspond au diametre du fut a recouvrir et proteger, la peripherie de cette coiffe presentant, venu de moulage, un profil special avec partie retreinte obligeant a une deformation pour la mise en place a force de la coiffe sur le rebord du fut, le relachement apres mise en place assurant simultanement le maintien en place energique de la coiffe sur son support et l'etancheite aux agents exterieurs, permettant ainsi d'isoler la cuvette superieure du fut sur le pourtour de laquelle la coiffe est posee. Application a la protection des dessus de futs devant conserver aux intemperies, des caracteristiques parfaites d'etancheites.

IPC 1-7

**B65D 43/10**

IPC 8 full level

**B65D 43/02** (2006.01); **B65D 43/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B65D 43/0212** (2013.01 - EP US); **B65D 2543/00092** (2013.01 - EP US); **B65D 2543/00277** (2013.01 - EP US);  
**B65D 2543/00527** (2013.01 - EP US); **B65D 2543/00537** (2013.01 - EP US); **B65D 2543/00731** (2013.01 - EP US);  
**B65D 2543/00796** (2013.01 - EP US); **B65D 2543/00842** (2013.01 - EP US); **Y10S 220/19** (2013.01 - EP US)

Cited by

CN1309545C

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8002273 A1 19801030**; EP 0028605 A1 19810520; FR 2454980 A1 19801121; FR 2454980 B1 19850621; IT 1128076 B 19860528;  
IT 8067469 A0 19800327; US 4346816 A 19820831

DOCDB simple family (application)

**FR 8000044 W 19800325**; EP 80900555 A 19801104; FR 7910314 A 19790424; IT 6746980 A 19800327; US 22006680 A 19801209